

Date: 8 / 7 / 2009

التاريخ: 8 / 7 / 2009

**Customs Notice No. ( 7 / 2009 )**

**إعلان جمركي رقم ( 7 / 2009 )**

**“Prohibition of Fishing Nets Entry”**

**“إجراءات منع دخول شباك صيد الأسماك”**

In accordance to what stated in the Letter of Federal Customs Authority Ref. No. MD/MA/J/403/2009 dated 5/5/2009 regarding prohibition of fishing nets entry we have decided the following.

بناء على ما جاء بكتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم م د/م ع/ج/403/2009 بتاريخ 2009/5/5 بشأن منع دخول شباك صيد الأسماك.

the following have been decided:

فقد تقرر ما يلي:

**Article (1)**

**المادة (1)**

Importers of fishing means or equipments, subject to the following Customs Tariff Clause, shall obtain prior consent of the Ministry of Water and Environment before import.

على مستوردي أدوات أو معدات الصيد الخاضعة لبنود التعريفية الجمركية التالية الحصول على موافقة وزارة البيئة والمياه مسبقاً قبل الاستيراد.

95 07 10 00  
95 07 20 00  
95 07 30 00  
95 07 90 00

95 07 10 00  
95 07 20 00  
95 07 30 00  
95 07 90 00

**Article (2)**

**المادة (2)**

Any type of Fishing Nets subject to the following Customs Tariff Clauses is prohibited from entry unless the consent of Ministry of Water and Environment is granted provided that the import documents are endorsed by ministry stamp for each imported shipment :

يمنع دخول أي نوع من شباك صيد الأسماك الخاضعة لبنود التعريفية الجمركية التالية إلا بعد موافقة وزارة البيئة والمياه على أن تختتم وثائق الاستيراد بختم الوزارة على كل شحنة تستورد:

56 08 11 00  
56 08 19 00  
56 08 90 00

56 08 11 00  
56 08 19 00  
56 08 90 00

This decision shall come into force as from the date of issue.

يعمل بهذا الاعلان من تاريخ صدوره.

**Ahmed Butti Ahmed**  
**Executive Chairman**  
**Director General of Dubai Customs**



**أحمد بطي أحمد**  
**المدير التنفيذي**  
**مدير عام جمارك دبي**